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           W  odpowiedzi  na  interpelację  zgłoszoną  w  dniu  20.05.br.  w  sprawie  naprawy

ul. Zawodzie, uprzejmie informuję jak niżej.

Ul. Zawodzie w chwili obecnej posiada na krótkich odcinkach nawierzchnię bitumiczną,

natomiast w przeważającej części jest to nawierzchnia z destruktu bitumicznego. W maju br., na

prośbę  mieszkańców  dokonano  regulacji  urządzeń  obcych  umieszczonych  w drodze,  a  także

wymieniono fragment nawierzchni z destruktu. Ponadto dokonano doraźnej naprawy nielicznych

ubytków.  Z  informacji  uzyskanej  od  Miejskiego  Zarządu  Dróg  i  Komunikacji  wynika,

iż  w  czerwcu  br.  planowane  jest  wykonanie  nowej  nawierzchni  z  destruktu  bitumicznego

na odcinku od końca zabudowań do Wału Piastowskiego, a także powierzchniowego utrwalenia

całej  nawierzchni  na  przedmiotowej  ulicy.  Powyższe  prace  spowodują  podniesienie  komfortu

użytkowania  zarówno  przez  mieszkańców,  jak  i  pozostałych  kierowców  korzystających

z ul. Zawodzie.
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Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta w sprawie naprawy całej ulicy Zawodzie, zresztą dosyć
krótkiej - ok. 400 m. Ulica ta nigdy nie była właściwie utwardzona . O podłożu asfaltowym już nie
piszę. Można ją wysypać destruktem, czyli starym asfaltem z odzysku i odpowiednio ubić przy
pomocy  walców.  Przypominam,  iż  Stare  Miasto  to  najstarsze  miejsce,w  którym  od  czasów
średniowiecznych  i  wcześniejszych  wziął  początek  nasz  Gród  nad  Prosną.  Po  konsultacji  z
mieszkańcami tejże ulicy , którzy proszą mnie o interwencję w sprawie naprawy i poprawy stanu
ulicy,  która  jest  właściwie  drogą  ziemną,w  tymże  stanie,  uznałem  za  zasadne  napisać  tą
interpelację. 
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